
Az lehetett a cél, hogy a kórházban rekedt csecsemők helyzetét rendezzék, de a TASZ
jogásza szerint ez a módosítás alkalmatlan erre. A szakértő úgy látja: nem a
törvénymódosítás szövegével, hanem annak gyakorlati megvalósításával lehet a probléma.
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